
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 3. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 40
I juli 2020 blev forbuddet mod opdeling af ældre private udlejningsejendomme med to be-
boelseslejligheder og erhverv ophævet. Det sikrede, at omkring 6.200 lejligheder herefter 
kunne opdeles i ejerlejligheder, hvis ejeren måtte ønske dette. Har ministeren et overblik 
over, hvor mange der har benyttet sig af denne mulighed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Andersen (LA).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. februar 2025.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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